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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 10.00-15.00 
                      Ajourneringar: 11.10-11.20 och 12.00-13.55 
 

Beslutande ledamöter Roland Boman (FJK), ordförande 
Henrik Blind (MP) 
Karin Vannar (SV) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Viktor Segerström (V), deltar §§ 59-70 
Jan Sjöberg (S) 
Eva Näslund (S) 
Birgit Meier Thunborg (M) 
Thor-Erling Andreassen (SD)  

 

Övriga närvarande:   Lars Eriksson, kommunchef 
 Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Per-Stefan Labba (SV), stämmoombud, deltar på distans § 61 
 Axel Landström, ekonomichef, §§ 61-68 
 

 
Tid och plats för  
justering:   Digitalt senast onsdagen 4 juni 2025 
 
Paragrafer:  59 – 82 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Roland Boman (FJK) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)            Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum: 2025-06-02 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2025-06-05  nedtagande:  2025-06-27 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Digitalt och i kommunhuset, Jokkmokk 
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   

§ 59 
Val av justerare 
 
§ 60 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 61  Dnr 2025:591 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2025 

 
§ 62  Dnr 2025:610 

 Skattesats för 2026 
 

§ 63  Dnr 2025:610 
Budgetramar för 2026 och strategisk plan för 2026-2028 
 
§ 64  Dnr 2025:611 
Investeringsbudgeten för 2026 
  
§ 65  Dnr 2025:612 

 Tertialrapport 1 för 2025 
 

§ 66  Dnr 2025:340 
 Årsredovisning och bokslut för 2024 

 
§ 67  Dnr 2024:332 
Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
 
§ 68  Dnr 2025:531 
Revisionsrapport- Granskning av ekonomistyrningen inom 
socialnämndens ansvarsområde 

 
§ 69  Dnr 2025:623 

 Förslag till utveckling av detaljplan för biltestverksamhet 
 

§ 70  Dnr 2025:402 
Bygdemedelsansökan- Ájtte, utveckling av museiparken 
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§ 71  Dnr 2025:625 
Utökad finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra 
näringslivstjänster 
 
§ 72  Dnr 2025:371 
Ansökan från Destination Jokkmokk ek förening om 
medfinansiering av projektet Involve 
 
§ 73  Dnr 2024:1077 
Förfrågan från Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening om 
verksamhetsbidrag för skötsel av föreningens anläggningar efter 
Pärlälven 
 
§ 74  Dnr 2025:280 
Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 
 
§ 75  Dnr 2025:614 
Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
§ 76  Dnr 2015:116 

 Revidering av regelverket för subventionerad körkortsutbildning 
 

§ 77  Dnr 2025:498 
  Förslag till utredning av kommunens tjänsteorganisation 
 

§ 78  Dnr 2025:92 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning våren 
2025 

   
§ 79  Dnr 2023:98 

  Val av ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
 

§ 80   
Anmälan av delegationsbeslut 
 

  § 81   
Övriga anmälningsärenden 

 
§ 82     
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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§ 59 

Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt  (FJK) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
onsdagen 4 juni. 
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 § 60 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsen beslutar 
  

att remittera Meier Thunborgs (M) ärende till arbets- och tillväxtutskottet 
för beredning, samt 

 
 att i övrigt godkänna utsänd föredragningslista. 
 ___________ 
 

Överläggningar i kommunstyrelsen   
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår följande tillägg till utsänd 
föredragningslista: 
 
- Kommunstyrelsens uppsiktsplikt och informationskaos- och deficit i 
samband med Pionjärens stängning och hemtjänstens omorganisation  
 
Ordförande föreslår att det föreslagna ärendet remitteras till arbets- och 
tillväxtutskott för beredning då frågeställningarna är så omfattande att de 
ej går att få svar på idag. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med ordförandes förslag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
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 § 61 Dnr 2025:591  
 

Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning, 
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget, samt 

 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 

 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att den 
verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Kommunstyrelsen har under åren utarbetat en praxis med sina beslut om 
instruktioner. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 

 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 
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§ 61- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 
 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 71:  

 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  

 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-06-03, § 50: 
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 

 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 64. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-05-
06. 
 

 Kopia till 
 AB Jokkmokkshus 
 Jokkmokks Energi AB 
 Bolagsstämmoombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 62 Dnr 2025:610 
  

Skattesats för 2026  

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att fastställa skattesatsen för 2026 till 22,95 kr per skattekrona. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2026 innan november 
månads utgång. För 2025 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  

  
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 58. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 63 Dnr 2025:610  
       

Budgetramar för 2026 och strategisk plan för 2026-2028 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att återremittera ärendet till ekonomichefen för att färdigställa den 
strategiska planen för 2026-2028. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2026 och en budgetprognos för åren 2027 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 

 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att kommunstyrelsen under år 2026 har rätt att nyupplåna, dvs. öka 
kommunens skulder under år 2026 med totalt 50 000 000 kr. 
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§ 63- fortsättning 
 

Att kommunstyrelsen under år 2026 har rätt att omsätta lån, dvs. låna upp 
belopp motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 
2026. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-19, § 
59, att hålla en extra budgetberedning måndagen 26 maj för en 
genomgång av kommunstyrelsens verksamheter. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
88:  
 
Att avsätta 4 miljoner kr i kommunstyrelsens budget för barn- och 
utbildningsnämndens behov av satsningar och åtgärder för studiero, 
måluppfyllelse matematik, skoldialoger och skolfrånvaro bland elever, 
barn- och utbildningsnämnden får sedan ansöka om medel från de 
anslagen då de inkommer med en kostnadsuppskattning för detta. 
 
Att avsätta 0,5 miljoner kr i extra utbildningsinsatser i kommunstyrelsens 
budget. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-26, § 88. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 59. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2025-05-06. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår, med instämmande av Henrik Blind (MP), att ärendet 
återremitteras till ekonomichefen för att färdigställa den strategiska planen 
för 2026-2028. 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 64 Dnr 2025:611 
 

Investeringsbudgeten för 2026 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
-för egen del: 

  
 att prioritera genomförande fönsterbyte Talvatisgården som en prio 1, 
 
 att prioritera projektering avvattning tak NIMEK som en prio 1, 
 
 att prioritera genomförande tak ridhuset som en prio 1, 
 
 att prioritera fasadmålning Engelmarkshuset som en prio 1, 
 
 att stryka projektering tak ridhuset då denna ska genomföras under 2025, 
 

att lägga till investering med 1 750 000 kr för åtgärder ventilation 
Engelmarkshuset till investeringesbudgeten för 2026 sam att prioritera den 
som en prio 1, 
 
att investeringen i toaletterna i kommunhuset genomförs under 2026 samt 
prioritera den till en prio 1. 
 
-föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att ha med investeringen i fyrfackskärl för hushållsnära insamling för 2026 
men att delegera till kommunstyrelsen att besluta om den ska genomföras 

 
att avsätta 2 miljoner kr för oförutsedda investeringar samt att delegera till 
kommunstyrelsen att besluta om fördelningen av dem, samt 

 
att i övrigt anta investeringsbudgeten och ramarna för 2026 

 ____________ 
  

Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
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§ 64- fortsättning 
 
Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2026 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter: 2 700 tkr   
 
Affärsfastigheter: 20 050 tkr        
 
Gator, vägar och parker: 3 500 tkr        
 
Återvinningscentralen: 11 200 tkr     
 
Ledningar: 4 700 tkr 

 
VA: 150 tkr    
 
Oförutsedda investeringar: 2 000 tkr                   
                             
Samhällsbyggarnämnden 
 
Räddningstjänsten: 1 150 tkr 
 
Barn- och utbildningsnämnden: 
 
Förskola: 100 tkr 
 
Grundskola: 330 tkr 
 
Kultur- och fritidsnämnden  
 
Fritid: 300 tkr 
 
Kultur- och kulturskolan: 100 tkr                

 
Total summa för investeringar: 46 280 tkr 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-05-19, § 60, 
att ta upp ärendet på den extra budgetberedningen den 26 maj. 
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§ 64- fortsättning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89:  
 
Att stryka följande förslag på investeringar: 
 
-Fönster Porjus skola (ej aktuellt) 
-Byte inventarier sammanträdesrum (genomförs under 2025) 
-Projektering och tilläggsisolering vind Murjeks Hembygdsgård (genomförs 
under 2025) 
-Destinationsladdare (genomförs under 2025) 
-Oförutsedda kostnader på gatukontoret 
-Oförutsedda kostnader på fastighetsinvesteringar 
 
Att flytta fram följande investeringar till 2027: 
 
-B-kraft Talvatisgården 
-EPC Etapp 2 
 
Att till kommunstyrelsens möte begära in en kostnadsuppskattning för 
åtgärder av toaletterna i kommunhuset för genomförande under 2026 med 
tanke på de fackliga synpunkter som inkommit om dem. 
 
Att till kommunstyrelsens möte komplettera budgeten med kultur- och 
fritidsnämndens och barn- och utbildningsnämndens investeringar.  
 
Att projekteringen av tak för Folkets Hus Jokkmokk genomförs under 2026. 
 
Att avsätta 3 miljoner kr  för utsmyckning park och utemiljö. 

 
Ärendets beredning 
 
Förslag till reviderad investeringsbudget. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 60. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår, med instämmande av Thor-Erling 
Andreassen (SD), att förslaget på investeringar i toaletterna i  
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§ 64- fortsättning 
 
kommunhuset ska utredas vidare så att kommunstyrelsen får ett så 
detaljerat kostnadsunderlag som möjligt. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår, med instämmande av Jan Sjöberg (S), Karin 
Vannar (SV) och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), att investeringen i 
toaletterna i kommunhuset genomförs under 2026 samt prioriteras till en 
prio 1. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar i övrigt till bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande ställer framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Blinds (MP) förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 65 Dnr 2025:612 
    
Tertialrapport 1 för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna barn- och bildningsnämndens förklaring till sitt 
prognosticerade underskott, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 

 ____________ 
 
 Ärendet 

  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 

Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta 
beslut som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan 
förändras så att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat överskott om 754 tkr för 
2025 års verksamhet som utgör 0,2 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en försämring gentemot än 
2024 års bokslutsresultat om 2 271 tkr. 
 
Verksamhetens intäkter prognostiseras minska med – 11,69 procent 
gentemot föregående år. 
 
Skillnaden beror till viss del på att de riktade statsbidragen ännu inte är  
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§ 65- fortsättning 
 
bokförda. Verksamhetens kostnad förväntas minskar med 1 87 % gentemot 
föregående år. Debiteringen av socialavgifter har minskat med ca 7 % och 
är en förklarande del till varför kostnaden är lägre. 
 
Skatteintäkterna är något högre än tidigare år (+3,5%) och de generella 
bidragen ökar minskar 3,9 procent. Kommunen har under tidigare år fått ta 
del av det generella bidraget för små kommuner med särskilda utmaningar 
om ca 3 miljoner, vilket nu upphört. 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade 2025-05-27, § 3, 
att som förklaring till nämndens prognosticerade underskott om 2 mkr, 
som till största delen beror på minskade intäkter, ökade interkommunala 
ersättningar, ej budgeterad hyra för Porjus skola samt ökade 
personalkostnader kopplat till ett ökande antal elever i behov av 
stöd/särskilt stöd, till kommunstyrelsen med frågan att godkänna 
underskottet gällande barn- och utbildningsnämndens verksamheter. 
 
Ärendets beredning 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskotts beslut 2025-05-27, § 3. 
Tertialrapport 1 för 2025. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 61. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 66 Dnr 2025:340 
 

Årsredovisningen och bokslut för 2024 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 

 att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven, 
 
 att kvarstående resultat blir 0, samt 
 
 att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 

 

 
Ärendet 
 
Bokslutet och årsredovisningen för 2024 är klart och har sammanställts.  
 
Kommunen uppvisar ett resultat för 2024 års verksamhet efter 
balanskravsutredning till – 2 827 tkr 

 
Årsbudget           Bokfört drift    Avvikelse 
 

Kommunstyrelsen                                105 496              101 215             4 281 
 
Barn och utbildningsnämnd                 91 018               95 218             -4 200 
 
Socialnämnden                                  146 020              181 145          -35 125 
 
Samhällsbyggarnämnden                     15 564                12 209             3 355 
 
Kultur o Fritidsnämnden                       15 041                14 992                  49 
 
Finansiering                                    -377 030              -408 050        31 020 
 
Totalt                                                -3 891                 -3 271              -620 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2025-04-28, § 24, att återremittera ärendet 
för att hela bokslutet och årsredovisningen ska kunna sammanställas. 
 
Kommunkoncernens (inklusive AB Jokkmokkshus och Jokkmokks Energi AB) 
resultat för 2024 års verksamhet (5 148 tkr) är betydligt bättre än det under  
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§ 66- fortsättning 
 
föregående år (-7 001). Resultatutvecklingen under 2024, 2022, 2021 och 
2020 har varit stark, vilket medfört att den ekonomiska kapaciteten har 
stärkts. Det genomsnittliga resultatet för kommunkoncernen över fem års 
perioden uppgår till 7 708 tkr. 

 
 Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
 Att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven. 

 
 Att kvarstående resultat blir 0. 
 
 Att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 

 
 Ärendets beredning 
  

Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-06-02. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 62. 

 Årsredovisningen för 2024. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2025-04-28, § 24. 
 Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 36. 
 Bokslut för 2024. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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§ 67 Dnr 2024:332 
 

Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå  
kommunfullmäktige besluta 

  
 att omprioritera investeringarna enligt förslaget.  
 

 
Reservationer 
 
Viktor Segerström (V) anmäler skriftlig reservation mot beslutet om åtgärder 
Murjeks Hembygdsgård. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet om 
åtgärder Murjeks Hembygdsgård. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) reserverar sig mot beslutet om åtgärder 
Murjeks Hembygdsgård. 
 
Ärendet 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår Kommunstyrelsen beslutar att skapa 
ett investeringsutrymme om 10 433 134 kr i investeringsbudgeten för 
2025, där tak ridstall minskas med motsvarande belopp: 

 
Fastighetskontoret Ansvar 151: 
 
Ny skola Vuollerim återstår: 2 456 332 kr 
B-kraft Talvatisgården projekt återstår: 200 000 kr 
Port Nimekhuset återstår: 300 000 kr 
Byte papptak Talvatisgården återstår:  70 844 kr 
Åtgärder Murjeks hembygdsgård: 1 000 000 kr 
Ventilation Folkets Hus Jokkmokk: 500 000 kr 
Åtgärder Jokkmokks hembygdsgård: 500 000 kr 
Fd. Engelmarks etapp 2: 2 000 000 kr 
Hörslinga, ljud- och bild sammanträdesrum: 250 000 kr 
Möbler, stolar sammanträdesrum: 200 000 kr 
 
Gatukontoret Ansvar 152: 
 
Byte VA Klockarvägen, återstår 475 777 kr, det som återstår är asfaltering. 
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§ 67- fortsättning 
 
Byte vatten och spillvatten Åsgatan, återstår 545 638 kr, det som återstår 
är asfaltering och kantsten. 
Byte vatten, spillvatten Ringvägen, återstår 1 441 487 kr, det som återstår 
ca. 100 m av ledning bygge, urgrävning och asfaltering. 
Kåbdalis Va-utbygg, etapp 5 återstår 493 056 kr, det som återstår är 
slutbesiktning och innestående medel av kontraktssumma. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 63. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2025-04-07. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 68 Dnr 2025:531 
 
Revisionsrapport- Granskning av ekonomistyrningen inom 
socialnämndens ansvarsområde 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunchefen att se till att revisorernas synpunkter 
gällande kommunstyrelsen implementeras i organisationen och en 
återrapportering om detta sker till kommunstyrelsen, samt 
 
att uppmana socialnämnden att se över sina ekonomiska rutiner enligt 
revisorernas synpunkter. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Revisionen har genomfört en granskning av ekonomistyrning inom 
socialnämndens ansvarsområden. Syftet har varit att bedöma om 
kommunstyrelsen har säkerställt en ändamålsenlig mål- och budgetprocess 
på kommunövergripande nivå samt om socialnämnden säkerställt en 
ändamålsenlig ekonomistyrning för den verksamhet den ansvarar för. 
 
Granskningen syftar även till att bedöma om socialnämndens interna 
kontroll inom granskningsområdet är tillräcklig. I granskningen har vi 
biträtts av sakkunniga från PwC. 
 
Utifrån genomförd granskning är vår samlade bedömning att 
kommunstyrelsen inte helt har säkerställt en ändamålsenlig mål- och 
budgetprocess på kommunövergripande nivå. 
Vidare gör vi bedömningen att socialnämnden ej har säkerställt en 
ändamålsenlig ekonomistyrning för den verksamhet den ansvarar för. 
Socialnämndens interna kontroll inom granskningsområdet bedöms även 
som ej tillräcklig. 
 
Vi har framförallt gjort följande iakttagelser: 
 
● Det finns en kommunövergripande mål- och budgetprocess, men att 

det saknas rutiner och riktlinjer kopplat till processen. Detta gäller även 
arbetssättet vid befarade underskott. 

● Det saknas regler och riktlinjer för socialnämndens ekonomistyrning 
samt en spårbarhet till hur nämnden arbetat med ekonomistyrning  

Protokoll KS 20250602
(Signerat, SHA-256 0F739AB82015F7AC0DC85173A115A6AF83CBDD04F9F8B41A0FD301845F8AD196)

Sida 22 av 48



                                                                                                                            Sida 23 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 68- fortsättning 
 

under året. 
● Socialnämnden har inte några fastställda eller dokumenterade 

fördelningsprinciper på nämndsnivå som tar hänsyn till 
verksamheternas förutsättningar. 

● Vad gäller roll- och ansvarsfördelning visar granskningen att det finns 
ett behov av att tydliggöra roller och ansvar mellan nämnd och 
förvaltning. Det är väsentligt att socialnämnden säkerställer att 
nödvändiga beslut kopplat till det ekonomiska läget fattas på rätt nivå 
och att socialnämnden tar sitt ansvar inom ramen för rapporteringen 
till kommunstyrelsen. 

● Nämndens prognossäkerhet bedöms inte ha varit tillräcklig under året. 
● Nämnden har inte haft en tillräcklig rapportering av ekonomin under 

året med hänsyn till den ekonomiska utvecklingen. Detta ser vi som ett 
väsentligt utvecklingsområde för att nämnden ska kunna fatta 
nödvändiga beslut för att nå en ekonomi i balans. 

● Nämnden har inte vidtagit tillräckliga åtgärder för att åstadkomma en 
ekonomi i balans. Det saknas spårbarhet avseende nämndens 
eventuella åtgärder med anledning av inriktningsbeslutet/uppdraget i 
mål- och budget att ta fram en åtgärdsplan. Nämnden har heller inte 
verkställt sitt egna beslut om att ta fram en åtgärdsplan som sedan ska 
överlämnas till kommunstyrelsen. En sådan åtgärdsplan har inte 
upprättats eller överlämnats. 

 
 Efter genomförd granskning lämnar vi följande rekommendationer: 
  
 Kommunstyrelsen 
 

● Säkerställ att det nya arbetssättet med beredning av underlag till 
strategiska beredningsdagar dokumenteras samt implementeras i 
organisation. 

● Säkerställ att arbetssättet vid befarade underskott dokumenteras och 
sker på ett likvärdigt sätt i organisationen. Exempelvis genom att ta 
fram gemensamma riktlinjer. 

● Tydliggör fördelningsprinciperna, kommunövergripande, och 
kommunicera dessa med nämnderna. 

 
 Socialnämnden 
 

- Ta fram och besluta om tydliga fördelningsprinciper för att skapa 
förutsättningar att utvärdera verksamheterna. Principerna bör omfatta 
budgeterade volymer, snittpris eller liknande som är styrande i hur  
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§ 68- fortsättning 
 

nämndens budget fördelas till olika verksamheter, enheter etc. En 
sådan resursfördelning möjliggör en jämförelse inom nämndernas 
verksamheter och en mera fördjupad analys av avvikelse (kopplad till 
volym och effektivitet). 

- Utveckla arbetet med ekonomiska prognoser till att omfatta vilka 
antagen de bygger på samt säkerställa att information framkommer i 
rapporteringen kring orsakerna till avvikelser i lämnade prognoser. 

- Säkerställ att hela nämnden löpande erhåller information om 
nämndens ekonomi. 

- Snarast ta fram en sammanhållen åtgärdsplan som tydligt beskriver 
beslutade åtgärder för en ekonomi i balans. En sådan plan bör tydligt 
ange vilken effekt dessa åtgärder beräknas få på nämndens totala 
underskott, på kort respektive längre sikt. Den förväntade effekten kan 
med fördel delas in i delmål som kan mätas för att underlätta 
uppföljning. 

 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 66. 
Revisionsrapport daterad 2025-04-10. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår, som tillägg till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut, att kommunstyrelsen uppmanar socialnämnden att se över sina 
ekonomiska rutiner enligt revisorernas synpunkter. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Socialnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Thomas Bäckman 
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 § 69 Dnr 2025:623 
 

Förslag till utveckling av detaljplan för biltestverksamhet 
 

Kommunstyrelsen beslutar  
 
att ställa sig positiv till en detaljplaneläggning och att utreda det vidare. 

   
Ärendet 

 
Biltestnäringen är i utveckling mot elektrifiering, vilket innebär att 
verksamheterna blir allt mindre störande för omgivningen. I linje med 
förarbetet till Jokkmokks kommuns nya översiktsplan finns möjlighet att 
säkra och stärka kommunens roll inom testsektorn genom att utveckla nya 
och för verksamheten nödvändiga etableringsytor. 
 
Sveriges inträde i NATO innebär att Volvo påverkas genom att de idag 
verkar inom försvarets markområden i Jokkmokk. Det är troligt att 
testverksamheten behöver nya platser där verksamheten kan bedrivas 
långsiktigt. För att säkra testverksamheten i Jokkmokk behöver nya 
markområden utredas. 
 
Biltestverksamheten är idag en viktig del av Jokkmokks näringsliv: 
 
• Den genererar årligen över 3000 gästnätter på hotell och boenden i 

kommunen. 
• Skapar arbetstillfällen genom behov av banunderhåll, logistik och 

sidoentreprenörer som däckföretag och serviceverksamheter. 
• Ger betydande kringeffekter för den lokala handeln, såsom ökad 

försäljning i butiker, restauranger och annan service. 
 
En fortsatt och utökad satsning på biltestnäringen stärker därmed 
Jokkmokks ekonomi, sysselsättning och samhällsservice, särskilt under 
vinterhalvåret när många andra näringsgrenar har lågsäsong. 

 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att ge i uppdrag att inleda en dialog med markägare att säkra en 
överenskommelse för rådighet i markfrågor innan detaljplan inleds. 
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§ 69- fortsättning 
 
Att besluta att ansöka om 1 miljon kronor i bygdemedel för att finansiera 
framtagandet av en detaljplan för biltestverksamhet. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 69. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2025-04-28. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår att kommunstyrelsen ställer sig positiv till en 
detaljplaneläggning och att utreda det vidare. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Lars Eriksson 
Utvecklingschef Helene Lowall 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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§ 70 Dnr 2025:402 
 

Bygdemedelsansökan- Ájtte Svenskt fjäll- och samemuseum, 
utveckling av museiparken 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avskriva ärendet med den information som inkommit från länsstyrelsen. 
____________ 
 
Ärendet 

 
En bygdemedelsansökan på 7 041 000 kr, fördelat på åren 2025-2027, har 
inkommit från Ájtte, Svenskt fjäll- och samemuseum. Medlen ska till 
utveckling av museiparken vid museet.  
 
Museiparken ska fungera som ett rekreationsområde där besökarna får 
fördjupad kunskap om det samiska kulturlandskapet, vegetationen i skog 
och fjäll, djurliv, berggrund, klimat och klimatförändringar. Genom att 
förmedla denna kunskap vill vi öka besökarnas förståelse för naturens 
sammanhang, landskapet runt oss och den starka koppling mellan samisk 
kultur och natur. Målet är att skapa en fristående introduktion till museets 
basutställning, som i nästa steg anpassas för att knyta ihop berättelsen på 
ett enhetligt sätt. 
 
Länsstyrelsen har meddelat att Ájtte har dragit tillbaka sin ansökan och har 
därmed avskrivit ansökan från vidare handläggning. 

 
Ärendets beredning  

 
Beslut från länsstyrelsen inkommen 2025-05-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 72. 
Bygdemedelsansökan från Ájtte inkommen 2025-03-25. 
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 § 71 Dnr 2025:625  
      

Utökad finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra 
näringslivstjänster 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anvisa 400 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov för 
köp av extra näringslivstjänster 2025, samt 
 
att inför 2026 och framåt räkna in det i den ordinarie finansieringen för 
Strukturum. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har lyft frågan om extra 
finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra näringslivstjänster. 
 
Strukturum har sen augusti 2024 handlagt ärenden och tagit på sig uppdrag 
som i vanliga fall hade hanterats av en utvecklingschef hos kommunen. Jag 
föreslår därför att vi tillstyrker en utbetalning på 400 000 kr till Strukturum 
för att täcka dessa kostnader mm. Och att det för 2026 räknas upp i den 
ordinarie finansieringen för Strukturum. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 73. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 

 
 
  
 
 
 
 Kopia till 
 Vattenfall AB 
 Sparbanken Nord  
 Företagarna i Jokkmokk 
 Strukturum AB 
 Ekonomifunktionen 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 72 Dnr 2025:371 

Ansökan från Destination Jokkmokk ek förening om 
medfinansiering av projektet Involve 

 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att avslå ansökan om medfinansiering. 

 ____________ 
 
Reservationer 
 
Henrik Blind (MP) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Destination Jokkmokks Ekonomiska Förening ansöker om medfinansiering 
till projekt om 250 000 kronor för att som de i sin ansökan beskriver, 
inventera utveckla och föreslå nya affärsmodeller för långsiktigt hållbar 
finansiering av destinationsarbetet. Projektet ska bidra till att utveckla och 
stärka det lokala besöksnäringssystemet, testa nya former för inkludering 
samt bygga förståelse och förankring kring platsmarknadsfrågorna. Region 
Norrbotten har beviljat 799 999 kronor.  
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett ärendet. 
 
Jokkmokks kommun ser positivt på initiativ som stärker besöksnäringen 
och främjar en hållbar utveckling av platsens attraktionskraft. Kommunen 
arbetar redan idag aktivt med besöksrelaterade frågor genom en rad olika 
verksamheter. Totalt investerar Jokkmokks kommun årligen omkring 4,5 
miljoner kronor i besöksnäringsrelaterade insatser såsom Jokkmokks 
marknad, turistbyråverksamheten inom informationscentrum, 
kommunikationsplattformen Jokkmokk.se, Ájtte – Svenskt Fjäll- och 
Samemuseum, Lapponiaporten och Nordenskiöldsloppet. Utöver dessa 
tillkommer satsningar på Arctic Camp Jokkmokk, kommunikation, 
parkarbete samt kultur- och friluftsverksamheter som direkt eller indirekt 
stärker platsens attraktionskraft.  
 
Kommunstyrelsen och förvaltningen deltar även löpande i dialog med 
näringslivet och besöksnäringen om dess framtida utveckling. Dessa 
samtal är viktiga och behöver fortsatt bedrivas och fördjupas för att på 
bästa sätt möta både lokala behov och övergripande strategiska mål.  
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§ 72- fortsättning 
 
Efter en samlad bedömning av ansökan konstaterar Kommunstyrelsen att 
projektet i huvudsak är processinriktat och förberedande till sin karaktär, 
med begränsad konkret implementering inom projektperioden. Det finns 
också en relativt hög osäkerhet kring vilka långsiktiga resultat och effekter  
som kan säkerställas. Mot bakgrund av kommunens totala ekonomiska 
läge och de betydande satsningar som redan görs inom besöksnäringen, 
bedöms ett ytterligare åtagande i form av kommunal medfinansiering för 
detta projekt inte vara en prioriterad eller ändamålsenlig 
resursanvändning i nuläget.  
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att avslå ansökan om medfinansiering. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 74. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2025-04-14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Destination Jokkmokk Ek förening 
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 § 73 Dnr 2024:1077 
       

Förfrågan från Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening om 
verksamhetsbidrag för skötsel av föreningens anläggningar 
efter Pärlälven 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bevilja Jokkmokks Jakt- och Fiskevårdsförening ett årligt 
verksamhetsutvecklingsbidrag om 100 000 kr för åren 2025-2026, 
 
att bidraget syftar till att möjliggöra fortsatt drift och utveckling av 
föreningens anläggningar och service kopplat till friluftsliv, inklusive 
underhåll och skötsel,  
 
att ekonomiska medel överlämnas från kommunstyrelsen, samhälls- och 
infrastrukturfunktionen,  till kultur och fritidsnämnden, samt 
 
att uppdra till budgetberedningen att i dialog med Jokkmokks Jakt & 
Fiskevårdsförening ser över den framtida finansieringen från 2026 och 
framåt. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Jokkmokks Jakt och Fiskevårdsförening har inkommit med en förfrågan om 
ekonomiskt stöd för sophämtning efter Pärleälven inom Jokkmokks 
kommun. Föreningen ansvarar för stuganläggningar och bedriver 
verksamhet såsom uthyrning av stugor samt försäljning av fiskekort. De har 
även tidigare mottagit bygdemedel för att rusta upp sina anläggningar. 
 
Avtalet mellan Jokkmokks kommun och Jokkmokks Jakt och Fiske som 
löpte fram till 2023-12-31 stipulerar att föreningen efter avtalets slut skulle 
stå för alla kostnader relaterade till anläggningarna på Laxholmen, inklusive 
sophantering. Kommunfullmäktige beslutade 2019 att kommunen inte 
skulle ha några ytterligare kostnader efter detta datum. Föreningens nya 
begäran om bidrag för sophämtning står därmed i strid med detta beslut. 
För tillfället betalas 10 000 kr i månaden ut löpande för sophanteringen 
men utan avtal och beslut. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
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 § 73- fortsättning 
 
Att avslå begäran om bidrag för sophämtning med hänvisning till tidigare 
avtal och beslut som stipulerar att kommunen inte ska bära kostnader för 
Laxholmen efter 2023. 
 
Att överlämna ärendet till fritidsnämnden för fortsatt hantering, om 
föreningen vill framföra en begäran om föreningsstöd enligt de riktlinjer 
som gäller för sådana ansökningar. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-09-30, § 
112, att uppdra till kommunstyrelsens ordförande, kommunchefen och 
chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  

  Fiskevårdsförening diskutera en lösning för sophämtningen efter Pärlälven  
till kommunstyrelsens möte. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 33, att avvakta med ärendet 
tills överläggningarna med Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening är färdiga. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-03-24, § 
34: 
 
Att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  
Fiskevårdsförening diskutera en 3- årig lösning för ett skötselavtal efter 
Pärlälven.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att bevilja Jokkmokks Jakt- och Fiskevårdsförening ett årligt 
verksamhetsutvecklingsbidrag om 100 000 kr för åren 2025 och 2026. 
 
Att bidraget syftar till att möjliggöra fortsatt drift och utveckling av 
föreningens anläggningar och service kopplat till friluftsliv, inklusive 
underhåll och skötsel. 
 
Att ekonomiska medel överlämnas från samhälls- och 
infrastrukturfunktionen till kultur och fritidsnämnden för hantering inom 
ramen för kommunens föreningsstöd. 

 
 
 

Protokoll KS 20250602
(Signerat, SHA-256 0F739AB82015F7AC0DC85173A115A6AF83CBDD04F9F8B41A0FD301845F8AD196)

Sida 32 av 48



                                                                                                                            Sida 33 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

§ 73- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-04-25, § 56. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2025-04-14. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-03-24, § 34. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 123. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 112. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-09-17.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening 
Kultur- och fritidsnämnden 
Ekonomifunktionen 
Ekonomichef Axel Landström 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 

Protokoll KS 20250602
(Signerat, SHA-256 0F739AB82015F7AC0DC85173A115A6AF83CBDD04F9F8B41A0FD301845F8AD196)

Sida 33 av 48



                                                                                                                            Sida 34 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 74                  Dnr 2025:280 
 
Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr 
______________________ 
 

 Ärendet 
 

Inom nuvarande hemtjänstverksamhet sker de allra flesta hembesöken 
fysiskt. I vissa fall innebär de fysiska besöken långa resor för personalen. 
Exempelvis kan en resa till Kvikkjokk medföra en restid på cirka 2 timmar 
tur och retur, vilket leder till höga personalkostnader samt ineffektiv 
användning av resurser. En resa av sådan omfattning kan uppskattas kosta 
cirka 1000 kr per tillfälle. 

 
För vissa brukare skulle ett telefonsamtal kunna ersätta ett fysiskt besök, 
exempelvis för att påminna om att ta läkemedel. Ett sådant samtal skulle ta 
maximalt tio minuter och medföra en betydligt lägre personalkostnad, 
uppskattningsvis omkring 50-100 kr per tillfälle. En brukare har redan idag 
telefonsamtal istället för fysiskt besök, men får betala samma pris som ett 
fysiskt besök om 332 kr/tim i avgift. Fem timmars samtal per månad ger en 
avgift på ca 1 600 kr. 
 
Socialnämnden beslutade 2025-03-18, § 29, föreslå kommunfullmäktige 
besluta: 
 
Att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 75. 
Socialnämndens beslut 2025-03-18, § 29. 
Tjänsteskrivelse från tf. socialchef Pernilla Neumann daterad 2025-02-27. 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 75 Dnr 2025:614 
 

Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att besluta om avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskolan och enskild pedagogisk omsorg enligt följande:  
 
• Avgift 25 000 kr avser: 

ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 

• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 

att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
____________ 

  
Ärendet 
 
Den som vill starta fristående förskola eller enskild pedagogisk omsorg ska 
ansöka om ett godkännande hos kommunen där verksamheten ska 
bedrivas. Godkännande ges av Barn- och utbildningsnämnden. En 
förutsättning för godkännande och ekonomiskt bidrag är att gällande 
lagstiftning följs och att aktuella villkor tillämpas. 
 
Barn- och utbildningsnämnden ska ge ett godkännande om verksamheten 
uppfyller de krav på kvalitet och säkerhet som ställs på motsvarande 
offentlig verksamhet. Bidrag fördelas på lika villkor som kommunen 
tillämpar vid fördelning av resurser till den egna förskoleverksamheten. 
 
Enligt skollagen 2 kap, 5 d § får den kommun som handlägger ärenden om 
godkännande av en enskild huvudman ta ut en avgift för ansökan om 
godkännande.  
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2025-05-08, § 32: 
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 § 75- fortsättning 
 
att föreslå Kommunfullmäktige att besluta om avgift för ansökan om 
godkännande och rätt till bidrag för fristående förskolan och enskild 
pedagogisk omsorg enligt följande:  
 
• Avgift 25 000 kr avser: 

ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 

• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 

att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
 
 Ärendets beredning 
  

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 76. 
 Barn- och utbildningsnämndens beslut 2025-05-08, § 32. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 76 Dnr 2025:116  
 

Revidering av regelverket för subventionerad 
körkortsutbildning 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att elever som fyller 20 år under studietiden får ta del av subventionerad 
körkortsutbildning som är påbörjad. 

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

I regelverket för subventionerade körkortsutbildning (dnr 2015:116) som 
Jokkmokks kommun tillhandahåller för unga bosatt- och folkbokförda i 
Jokkmokks kommun, samt för de som är folkbokförda i Jokkmokks 
kommun men som går linje inom Lapplands gymnasium har det 
framkommit att det saknas ett tillägg för specifika omständigheter. Det 
handlar om elever som påbörjar sin gymnasieutbildning senare eller 
behöver gå fyra år på gymnasiet av olika anledningar. Det betyder att några 
elever kan hinna fylla 20 år under tiden de håller på med 
körkortsutbildningen. Enligt reglerna omfattas subventionerad 
körkortsutbildning, dem som är under 20 år. Det behöver därför förtydligas 
att dessa elever har möjlighet att ta del av subventionerad 
körkortsutbildning även om de hinner fylla 20 år. I övrigt gäller reglerna 
som vanligt. 
 
Utredare Marietta Wennberg föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att elever som fyller 20 år under studietiden får ta del av subventionerad 
körkortsutbildning som är påbörjad. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 78. 
Tjänsteskrivelse från utredare Marietta Wennberg daterad 2025-04-15. 
 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Wennberg 
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 § 77 Dnr 2025:498 
 
Förslag till utredning av kommunens tjänsteorganisation 
 
Kommunstyrelsen beslutar 

 
att initiativärendet ska vara besvarat då ett arbete redan pågår i enlighet 
med kommunchefens yttrande. 

 ____________ 
  
 Ärendet 
   

Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) har lyft ett ärende om en utredning 
av kommunens tjänsteorganisation. 
 
Vi socialdemokrater är mycket bekymrade över den ekonomiska 
situationen i Jokkmokks kommun. Kommunen står inför en allvarlig 
ekonomisk kris, där alla reserver är tömda och vi går back år efter år. För att 
hantera denna situation har nedskärningar gjorts inom våra 
kärnverksamheter. Samtidigt fortsätter kommunen att spendera betydande 
summor på anlitade konsulter, tjänstetillsättningar på chefs- och 
administrationsnivå samt avgångsvederlag till uppsagda chefer. Den 
nuvarande tjänsteorganisationen är inte anpassad efter det minskande 
invånarantalet, vilket leder till ineffektiv resursanvändning och ytterligare 
ekonomiska belastningar. Dessutom är kostnaderna för externa konsulter 
höga, vilket ytterligare belastar kommunens ekonomi och leder till att 
resurserna inte används optimalt för att möta invånarnas behov. 
 
Vårt mål med detta initiativärende är att skapa en hållbar och effektiv 
tjänsteorganisation som är anpassad efter Jokkmokks kommuns nuvarande 
och framtida behov. Vi vill säkerställa att kommunens resurser används på 
ett ansvarsfullt och effektivt sätt, vilket i sin tur förbättrar kvaliteten på de 
tjänster som erbjuds till invånarna. Genom att genomföra dessa åtgärder 
kan vi bygga en starkare och mer hållbar kommun som kan möta 
framtidens utmaningar. 
 
Vi socialdemokrater anser att det är hög tid för oss politiker att ta vårt 
ansvar och genomföra en grundlig översyn av tjänsteorganisationen. Detta 
innebär att vi aktivt engagerar oss i arbetet och skapar ett 
organisationsträd som tydligt reflekterar de faktiska behoven. För varje 
verksamhetsområde bör antalet anställda och deras roller justeras för att 
motsvara det faktiska behovet. 
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 § 77- fortsättning 
 
För att säkerställa en effektiv och ändamålsenlig resursanvändning bör vi: 
 
• Genomföra en detaljerad analys av varje verksamhetsområde för att 

identifiera det aktuella behovet av personal och resurser. Detta 
inkluderar att kartlägga antalet elever, patienter, brukare och andra 
relevanta faktorer som påverkar behovet av personal. 

• Fastställa riktlinjer för proportionell bemanning, där antalet anställda 
inom varje roll anpassas efter det faktiska behovet. Till exempel bör 
antalet lärare vara proportionellt till antalet elever, antalet rektorer till 
antalet lärare och antalet utvecklare och administratörer till storleken 
på verksamheten. Detta tillvägagångssätt bör tillämpas på alla 
verksamheter och avdelningar för att säkerställa att varje område har 
rätt mängd personal för att möta behoven utan att överbelasta 
budgeten. 

• Omstrukturera och effektivisera den nuvarande organisationen för att 
eliminera överflödiga tjänster och skapa en mer strömlinjeformad och 
kostnadseffektiv struktur. Detta kan innebära att slå samman vissa 
tjänster eller omfördela arbetsuppgifter för att maximera effektiviteten. 

• Införa rutiner för kontinuerlig uppföljning och utvärdering av 
tjänsteorganisationen för att säkerställa att den fortsätter att vara 
anpassad efter kommunens behov. Detta inkluderar regelbundna 
genomlysningar och justeringar baserade på förändringar i invånarantal 
och verksamhetsbehov. 
 

Vi behöver också minska beroendet av externa konsulter. Detta kan uppnås 
genom att erbjuda vidareutbildning och utvecklingsmöjligheter för befintlig 
personal, vilket minskar behovet av att anlita dyra externa konsulter. 
Genom att stärka den interna kompetensen säkerställer vi att kunskap och 
erfarenhet stannar inom kommunen. 
 
Det är även nödvändigt att anpassa antalet chefs- och administrativa 
tjänster efter det aktuella invånarantalet och kommunens ekonomiska 
situation. Detta kan vi åstadkomma genom att omstrukturera eller slå 
samman vissa tjänster för att minska antalet högre tjänster och därmed 
sänka kostnaderna. Genom att skapa en mer slimmad och effektiv 
ledningsstruktur kan vi bidra till bättre beslutsfattande och 
resursanvändning. 
 
Vi behöver även säkerställa att resurserna främst används för att 
upprätthålla och förbättra kärnverksamheterna, såsom utbildning och vård- 
och omsorgsboenden. Detta kan realiseras genom att omfördela budgeten  
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§ 77- fortsättning 
 
för att prioritera dessa områden och säkerställa att de får tillräckliga 
resurser för att fungera effektivt. Genom att fokusera på 
kärnverksamheterna kan vi säkerställa att invånarna får den service och det 
stöd de behöver. 
 
Vi föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att anlita en extern konsult för att göra en grundlig genomgång av vår 
tjänsteorganisation för att identifiera ineffektiv resursanvändning och 
föreslå åtgärder för att skapa en hållbar och effektiv struktur som är 
anpassad efter Jokkmokks kommuns nuvarande och framtida behov. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-04-07, § 55, att uppdra till 
kommunchefen att utreda förslaget. 
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett förslaget. 
 
Initiativärendet föreslår att Jokkmokks kommun ska genomföra en 
genomlysning av sin tjänsteorganisation, med syfte att minska kostnader, 
reducera antalet chefer och administrativ personal, samt anpassa 
organisationen till den demografiska och ekonomiska verkligheten.  
 
Förslagsställarna föreslår bland annat att en extern konsult ska anlitas för 
uppdraget.  
 
Förvaltningen delar initiativtagarnas ambition om att resurser ska användas 
så effektivt som möjligt och att kärnverksamheterna ska prioriteras. 
Bedömningen är dock att initiativets intentioner redan hanteras inom 
ramen för ett pågående och långsiktigt förändringsarbete i kommunen.   
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att initiativärendet ska vara besvarat. 

 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 80. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2025-04-15. 
Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 55. 
Skrivelse från Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) inkommen 2025-04-
07. 
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 § 78 Dnr 2025:92 
 

Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 

 
 Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
 kommunfullmäktige besluta 
 

att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 

Protokoll KS 20250602
(Signerat, SHA-256 0F739AB82015F7AC0DC85173A115A6AF83CBDD04F9F8B41A0FD301845F8AD196)

Sida 41 av 48



                                                                                                                            Sida 42 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 § 78- fortsättning 
 

Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 

Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 83. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-05-
02. 
Redogörelse medborgarförslag och motioner under beredning våren 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 79 Dnr 2023:98 
 

Val av ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att ånyo bordlägga ärendet. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Kommunstyrelsen har att utse en ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
efter Catharina Thuresdotter (S) som avsagt sig sin plats. 
Minoritetsspråksgruppen är kommunens samrådsgrupp i arbetet med 
nationella minoriteter. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 28. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-12-02, § 159. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 131. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 114. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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§ 80 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
 
1.09 Beslut om yttrande av större betydelse till myndighet som inte ska beslutas av annan 

 
Beslut 2025-05-19, § 77, Beslut om att avslå ansökan från socialnämnden om tillfälligt 
utökad arvode till ordförande 
 
2.12 Beslut om lönerevision och generellt löneutrymme samt riktlinjer för lönesättning och 
andra förmåner 

 
Beslut 2025-05-26, § 86, Beslut om att avge yttrande på Remiss- Norrbotten 2024, 
Regional utvecklingsstrategi 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
 
4.17 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden  

 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Kablaområdet våren 2025, Jåhkågaska Tjiellde (dnr 
2025:493) 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet våren 2025, 
Sirges sameby (Dnr 2025:435) 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Henrik Blind 
 
1.12 Övrigt yttrande av betydelse som på grund av ärendets innehåll kan bedömas utan 
behandling i kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott  

 
Yttrande gällande bildande av naturreservatet Vuodnaáhpe (dnr 2025:431) 
 
Yttrande gällande bildande av naturreservatet Kurvusviken (dnr 2025:376) 

 
Ekonomichef Axel Landström 
 
3.07 Upplåning inom av fullmäktige fastställda ramar  

 
Beslut om nyupplåning hos Kommuninvest på 10 000 000 kr. 
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 § 81 

Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  

 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.     Från regeringen, klimat- och näringslivsdepartementet 

 - Beslut att ej pröva överklagan mot Jokkmokks kommuns beslut om           
tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet då 
klagande grundar sin användning av området på allemansrätt 

 
2.  Från lantmäteriet 

- Beslut om lulesamiska ortnamn i Gällivare och Jokkmokks 
kommuner 

 
3.     Från länsstyrelsen 

- Beslut om bygdemedel med 5 000 000 kr till näringslivsutveckling 
2025 
- Beslut om bygdemedel med 200 000 kr för till fiskevårdande 
åtgärder  
- Inspektionsprotokoll hos Lapplands överförmyndarnämnd daterat 
2025-04-23 

 
4.     Från Region Norrbotten 

 -  Patientnämndens rapport 2024 
 

5.  Från Sparbanken Nord 
 -  Beslut om finansiering på 150 000 kr per år 2025-2027 till 
Strukturum AB 
 

6.  Från Filmpool Nord AB 
 -  Årsredovisning och revisionsberättelse för 2025 
 

7.  Från Coompanion Norrbotten 
 -  Årsredovisning och revisionsberättelse för 2025 
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8.  Från barn- och utbildningsnämnden 
 -  Beslut 2025-04-01, § 24, gällande budgetarbetet 2026 

 
9.  Från kultur- och fritidsnämnden 

 -  Beslut 2025-03-31, § 43, tillstyrka bygdemedel med 65 000 kr till 
Jokkmokks Ridklubb 
 -  Beslut 2025-03-31, § 35, verksamhetsberättelse för 2024 
 -  Beslut 2025-03-31, § 14, tillstyrka bygdemedel med 75 552 kr till 
PRO Jokkmokk  
 -  Beslut 2025-03-31, § 13, tillstyrka bygdemedel med 151 225 kr till 
Vuollerims Ridklubb  

 
10. Från kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 

 -  Beslut 2025-05-19, § 67, att återrapportering av arbetet gällande 
chefers förutsättningar utifrån tillhörande handlingsplan sker på HR-
chefens stående punkt om kompetensförsörjning på arbets- och 
tillväxtutskottets dagordning 

 
11. Från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman  

 -  Skrivelse till Vattenfalls VD gällande Strukturums framtida 
finansiering 

 
12. Från kommunchef Lars Eriksson  

 -  Kommunchefens rapport till kommunstyrelsen 2025-06-02 
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§ 82 
 

 Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 
  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 

____________  
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), vice ordförande Henrik 
Blind (MP) och kommunchef Lars Eriksson informerar om senaste tidens 
arbete.  
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Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 10.00-15.00 
                      Ajourneringar: 11.10-11.20 och 12.00-13.55 
 


Beslutande ledamöter Roland Boman (FJK), ordförande 
Henrik Blind (MP) 
Karin Vannar (SV) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Viktor Segerström (V), deltar §§ 59-70 
Jan Sjöberg (S) 
Eva Näslund (S) 
Birgit Meier Thunborg (M) 
Thor-Erling Andreassen (SD)  


 


Övriga närvarande:   Lars Eriksson, kommunchef 
 Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Per-Stefan Labba (SV), stämmoombud, deltar på distans § 61 
 Axel Landström, ekonomichef, §§ 61-68 
 


 
Tid och plats för  
justering:   Digitalt senast onsdagen 4 juni 2025 
 
Paragrafer:  59 – 82 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Roland Boman (FJK) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK)            Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 


ANSLAG / BEVIS 


Organ:  Kommunstyrelsen 


Sammanträdesdatum: 2025-06-02 


Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2025-06-05  nedtagande:  2025-06-27 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Digitalt och i kommunhuset, Jokkmokk 
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   


§ 59 
Val av justerare 
 
§ 60 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 61  Dnr 2025:591 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2025 


 
§ 62  Dnr 2025:610 


 Skattesats för 2026 
 


§ 63  Dnr 2025:610 
Budgetramar för 2026 och strategisk plan för 2026-2028 
 
§ 64  Dnr 2025:611 
Investeringsbudgeten för 2026 
  
§ 65  Dnr 2025:612 


 Tertialrapport 1 för 2025 
 


§ 66  Dnr 2025:340 
 Årsredovisning och bokslut för 2024 


 
§ 67  Dnr 2024:332 
Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
 
§ 68  Dnr 2025:531 
Revisionsrapport- Granskning av ekonomistyrningen inom 
socialnämndens ansvarsområde 


 
§ 69  Dnr 2025:623 


 Förslag till utveckling av detaljplan för biltestverksamhet 
 


§ 70  Dnr 2025:402 
Bygdemedelsansökan- Ájtte, utveckling av museiparken 
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§ 71  Dnr 2025:625 
Utökad finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra 
näringslivstjänster 
 
§ 72  Dnr 2025:371 
Ansökan från Destination Jokkmokk ek förening om 
medfinansiering av projektet Involve 
 
§ 73  Dnr 2024:1077 
Förfrågan från Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening om 
verksamhetsbidrag för skötsel av föreningens anläggningar efter 
Pärlälven 
 
§ 74  Dnr 2025:280 
Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 
 
§ 75  Dnr 2025:614 
Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
§ 76  Dnr 2015:116 


 Revidering av regelverket för subventionerad körkortsutbildning 
 


§ 77  Dnr 2025:498 
  Förslag till utredning av kommunens tjänsteorganisation 
 


§ 78  Dnr 2025:92 
Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning våren 
2025 


   
§ 79  Dnr 2023:98 


  Val av ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
 


§ 80   
Anmälan av delegationsbeslut 
 


  § 81   
Övriga anmälningsärenden 


 
§ 82     
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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§ 59 


Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt  (FJK) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
onsdagen 4 juni. 
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 § 60 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsen beslutar 
  


att remittera Meier Thunborgs (M) ärende till arbets- och tillväxtutskottet 
för beredning, samt 


 
 att i övrigt godkänna utsänd föredragningslista. 
 ___________ 
 


Överläggningar i kommunstyrelsen   
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår följande tillägg till utsänd 
föredragningslista: 
 
- Kommunstyrelsens uppsiktsplikt och informationskaos- och deficit i 
samband med Pionjärens stängning och hemtjänstens omorganisation  
 
Ordförande föreslår att det föreslagna ärendet remitteras till arbets- och 
tillväxtutskott för beredning då frågeställningarna är så omfattande att de 
ej går att få svar på idag. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med ordförandes förslag. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
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 § 61 Dnr 2025:591  
 


Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning, 
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget, samt 


 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att den 
verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Kommunstyrelsen har under åren utarbetat en praxis med sina beslut om 
instruktioner. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 


 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 







                                                                                                                            Sida 8 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 61- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 
 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 71:  


 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  


 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-06-03, § 50: 
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 


 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 64. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-05-
06. 
 


 Kopia till 
 AB Jokkmokkshus 
 Jokkmokks Energi AB 
 Bolagsstämmoombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 62 Dnr 2025:610 
  


Skattesats för 2026  


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att fastställa skattesatsen för 2026 till 22,95 kr per skattekrona. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2026 innan november 
månads utgång. För 2025 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  


  
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 58. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 63 Dnr 2025:610  
       


Budgetramar för 2026 och strategisk plan för 2026-2028 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att återremittera ärendet till ekonomichefen för att färdigställa den 
strategiska planen för 2026-2028. 


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2026 och en budgetprognos för åren 2027 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 


 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att kommunstyrelsen under år 2026 har rätt att nyupplåna, dvs. öka 
kommunens skulder under år 2026 med totalt 50 000 000 kr. 
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§ 63- fortsättning 
 


Att kommunstyrelsen under år 2026 har rätt att omsätta lån, dvs. låna upp 
belopp motsvarande belopp på de lån som förfaller till betalning under år 
2026. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-19, § 
59, att hålla en extra budgetberedning måndagen 26 maj för en 
genomgång av kommunstyrelsens verksamheter. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
88:  
 
Att avsätta 4 miljoner kr i kommunstyrelsens budget för barn- och 
utbildningsnämndens behov av satsningar och åtgärder för studiero, 
måluppfyllelse matematik, skoldialoger och skolfrånvaro bland elever, 
barn- och utbildningsnämnden får sedan ansöka om medel från de 
anslagen då de inkommer med en kostnadsuppskattning för detta. 
 
Att avsätta 0,5 miljoner kr i extra utbildningsinsatser i kommunstyrelsens 
budget. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-26, § 88. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 59. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2025-05-06. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår, med instämmande av Henrik Blind (MP), att ärendet 
återremitteras till ekonomichefen för att färdigställa den strategiska planen 
för 2026-2028. 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 64 Dnr 2025:611 
 


Investeringsbudgeten för 2026 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
-för egen del: 


  
 att prioritera genomförande fönsterbyte Talvatisgården som en prio 1, 
 
 att prioritera projektering avvattning tak NIMEK som en prio 1, 
 
 att prioritera genomförande tak ridhuset som en prio 1, 
 
 att prioritera fasadmålning Engelmarkshuset som en prio 1, 
 
 att stryka projektering tak ridhuset då denna ska genomföras under 2025, 
 


att lägga till investering med 1 750 000 kr för åtgärder ventilation 
Engelmarkshuset till investeringesbudgeten för 2026 sam att prioritera den 
som en prio 1, 
 
att investeringen i toaletterna i kommunhuset genomförs under 2026 samt 
prioritera den till en prio 1. 
 
-föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att ha med investeringen i fyrfackskärl för hushållsnära insamling för 2026 
men att delegera till kommunstyrelsen att besluta om den ska genomföras 


 
att avsätta 2 miljoner kr för oförutsedda investeringar samt att delegera till 
kommunstyrelsen att besluta om fördelningen av dem, samt 


 
att i övrigt anta investeringsbudgeten och ramarna för 2026 


 ____________ 
  


Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
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§ 64- fortsättning 
 
Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2026 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter: 2 700 tkr   
 
Affärsfastigheter: 20 050 tkr        
 
Gator, vägar och parker: 3 500 tkr        
 
Återvinningscentralen: 11 200 tkr     
 
Ledningar: 4 700 tkr 


 
VA: 150 tkr    
 
Oförutsedda investeringar: 2 000 tkr                   
                             
Samhällsbyggarnämnden 
 
Räddningstjänsten: 1 150 tkr 
 
Barn- och utbildningsnämnden: 
 
Förskola: 100 tkr 
 
Grundskola: 330 tkr 
 
Kultur- och fritidsnämnden  
 
Fritid: 300 tkr 
 
Kultur- och kulturskolan: 100 tkr                


 
Total summa för investeringar: 46 280 tkr 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2025-05-19, § 60, 
att ta upp ärendet på den extra budgetberedningen den 26 maj. 
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§ 64- fortsättning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89:  
 
Att stryka följande förslag på investeringar: 
 
-Fönster Porjus skola (ej aktuellt) 
-Byte inventarier sammanträdesrum (genomförs under 2025) 
-Projektering och tilläggsisolering vind Murjeks Hembygdsgård (genomförs 
under 2025) 
-Destinationsladdare (genomförs under 2025) 
-Oförutsedda kostnader på gatukontoret 
-Oförutsedda kostnader på fastighetsinvesteringar 
 
Att flytta fram följande investeringar till 2027: 
 
-B-kraft Talvatisgården 
-EPC Etapp 2 
 
Att till kommunstyrelsens möte begära in en kostnadsuppskattning för 
åtgärder av toaletterna i kommunhuset för genomförande under 2026 med 
tanke på de fackliga synpunkter som inkommit om dem. 
 
Att till kommunstyrelsens möte komplettera budgeten med kultur- och 
fritidsnämndens och barn- och utbildningsnämndens investeringar.  
 
Att projekteringen av tak för Folkets Hus Jokkmokk genomförs under 2026. 
 
Att avsätta 3 miljoner kr  för utsmyckning park och utemiljö. 


 
Ärendets beredning 
 
Förslag till reviderad investeringsbudget. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-05-26, § 
89. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 60. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår, med instämmande av Thor-Erling 
Andreassen (SD), att förslaget på investeringar i toaletterna i  
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§ 64- fortsättning 
 
kommunhuset ska utredas vidare så att kommunstyrelsen får ett så 
detaljerat kostnadsunderlag som möjligt. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår, med instämmande av Jan Sjöberg (S), Karin 
Vannar (SV) och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK), att investeringen i 
toaletterna i kommunhuset genomförs under 2026 samt prioriteras till en 
prio 1. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar i övrigt till bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
förslag till beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande ställer framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med Blinds (MP) förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Ekonomichef Axel Landström 
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 § 65 Dnr 2025:612 
    
Tertialrapport 1 för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna barn- och bildningsnämndens förklaring till sitt 
prognosticerade underskott, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 


Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta 
beslut som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan 
förändras så att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat överskott om 754 tkr för 
2025 års verksamhet som utgör 0,2 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en försämring gentemot än 
2024 års bokslutsresultat om 2 271 tkr. 
 
Verksamhetens intäkter prognostiseras minska med – 11,69 procent 
gentemot föregående år. 
 
Skillnaden beror till viss del på att de riktade statsbidragen ännu inte är  
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§ 65- fortsättning 
 
bokförda. Verksamhetens kostnad förväntas minskar med 1 87 % gentemot 
föregående år. Debiteringen av socialavgifter har minskat med ca 7 % och 
är en förklarande del till varför kostnaden är lägre. 
 
Skatteintäkterna är något högre än tidigare år (+3,5%) och de generella 
bidragen ökar minskar 3,9 procent. Kommunen har under tidigare år fått ta 
del av det generella bidraget för små kommuner med särskilda utmaningar 
om ca 3 miljoner, vilket nu upphört. 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade 2025-05-27, § 3, 
att som förklaring till nämndens prognosticerade underskott om 2 mkr, 
som till största delen beror på minskade intäkter, ökade interkommunala 
ersättningar, ej budgeterad hyra för Porjus skola samt ökade 
personalkostnader kopplat till ett ökande antal elever i behov av 
stöd/särskilt stöd, till kommunstyrelsen med frågan att godkänna 
underskottet gällande barn- och utbildningsnämndens verksamheter. 
 
Ärendets beredning 
 
Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskotts beslut 2025-05-27, § 3. 
Tertialrapport 1 för 2025. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 61. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 66 Dnr 2025:340 
 


Årsredovisningen och bokslut för 2024 
 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 


 att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven, 
 
 att kvarstående resultat blir 0, samt 
 
 att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 


 


 
Ärendet 
 
Bokslutet och årsredovisningen för 2024 är klart och har sammanställts.  
 
Kommunen uppvisar ett resultat för 2024 års verksamhet efter 
balanskravsutredning till – 2 827 tkr 


 
Årsbudget           Bokfört drift    Avvikelse 
 


Kommunstyrelsen                                105 496              101 215             4 281 
 
Barn och utbildningsnämnd                 91 018               95 218             -4 200 
 
Socialnämnden                                  146 020              181 145          -35 125 
 
Samhällsbyggarnämnden                     15 564                12 209             3 355 
 
Kultur o Fritidsnämnden                       15 041                14 992                  49 
 
Finansiering                                    -377 030              -408 050        31 020 
 
Totalt                                                -3 891                 -3 271              -620 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2025-04-28, § 24, att återremittera ärendet 
för att hela bokslutet och årsredovisningen ska kunna sammanställas. 
 
Kommunkoncernens (inklusive AB Jokkmokkshus och Jokkmokks Energi AB) 
resultat för 2024 års verksamhet (5 148 tkr) är betydligt bättre än det under  
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§ 66- fortsättning 
 
föregående år (-7 001). Resultatutvecklingen under 2024, 2022, 2021 och 
2020 har varit stark, vilket medfört att den ekonomiska kapaciteten har 
stärkts. Det genomsnittliga resultatet för kommunkoncernen över fem års 
perioden uppgår till 7 708 tkr. 


 
 Ekonomichef Axel Landström föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
 Att använda medel om 2 827 tkr från resultatutjämningsreserven. 


 
 Att kvarstående resultat blir 0. 
 
 Att efter dessa åtgärder godkänna 2024 års bokslut och årsredovisning. 


 
 Ärendets beredning 
  


Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-06-02. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 62. 


 Årsredovisningen för 2024. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2025-04-28, § 24. 
 Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 36. 
 Bokslut för 2024. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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§ 67 Dnr 2024:332 
 


Omprioritering av investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå  
kommunfullmäktige besluta 


  
 att omprioritera investeringarna enligt förslaget.  
 


 
Reservationer 
 
Viktor Segerström (V) anmäler skriftlig reservation mot beslutet om åtgärder 
Murjeks Hembygdsgård. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet om 
åtgärder Murjeks Hembygdsgård. 
 
Thor-Erling Andreassen (SD) reserverar sig mot beslutet om åtgärder 
Murjeks Hembygdsgård. 
 
Ärendet 
 
Ekonomichef Axel Landström föreslår Kommunstyrelsen beslutar att skapa 
ett investeringsutrymme om 10 433 134 kr i investeringsbudgeten för 
2025, där tak ridstall minskas med motsvarande belopp: 


 
Fastighetskontoret Ansvar 151: 
 
Ny skola Vuollerim återstår: 2 456 332 kr 
B-kraft Talvatisgården projekt återstår: 200 000 kr 
Port Nimekhuset återstår: 300 000 kr 
Byte papptak Talvatisgården återstår:  70 844 kr 
Åtgärder Murjeks hembygdsgård: 1 000 000 kr 
Ventilation Folkets Hus Jokkmokk: 500 000 kr 
Åtgärder Jokkmokks hembygdsgård: 500 000 kr 
Fd. Engelmarks etapp 2: 2 000 000 kr 
Hörslinga, ljud- och bild sammanträdesrum: 250 000 kr 
Möbler, stolar sammanträdesrum: 200 000 kr 
 
Gatukontoret Ansvar 152: 
 
Byte VA Klockarvägen, återstår 475 777 kr, det som återstår är asfaltering. 
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§ 67- fortsättning 
 
Byte vatten och spillvatten Åsgatan, återstår 545 638 kr, det som återstår 
är asfaltering och kantsten. 
Byte vatten, spillvatten Ringvägen, återstår 1 441 487 kr, det som återstår 
ca. 100 m av ledning bygge, urgrävning och asfaltering. 
Kåbdalis Va-utbygg, etapp 5 återstår 493 056 kr, det som återstår är 
slutbesiktning och innestående medel av kontraktssumma. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 63. 
Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2025-04-07. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 68 Dnr 2025:531 
 
Revisionsrapport- Granskning av ekonomistyrningen inom 
socialnämndens ansvarsområde 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunchefen att se till att revisorernas synpunkter 
gällande kommunstyrelsen implementeras i organisationen och en 
återrapportering om detta sker till kommunstyrelsen, samt 
 
att uppmana socialnämnden att se över sina ekonomiska rutiner enligt 
revisorernas synpunkter. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Revisionen har genomfört en granskning av ekonomistyrning inom 
socialnämndens ansvarsområden. Syftet har varit att bedöma om 
kommunstyrelsen har säkerställt en ändamålsenlig mål- och budgetprocess 
på kommunövergripande nivå samt om socialnämnden säkerställt en 
ändamålsenlig ekonomistyrning för den verksamhet den ansvarar för. 
 
Granskningen syftar även till att bedöma om socialnämndens interna 
kontroll inom granskningsområdet är tillräcklig. I granskningen har vi 
biträtts av sakkunniga från PwC. 
 
Utifrån genomförd granskning är vår samlade bedömning att 
kommunstyrelsen inte helt har säkerställt en ändamålsenlig mål- och 
budgetprocess på kommunövergripande nivå. 
Vidare gör vi bedömningen att socialnämnden ej har säkerställt en 
ändamålsenlig ekonomistyrning för den verksamhet den ansvarar för. 
Socialnämndens interna kontroll inom granskningsområdet bedöms även 
som ej tillräcklig. 
 
Vi har framförallt gjort följande iakttagelser: 
 
● Det finns en kommunövergripande mål- och budgetprocess, men att 


det saknas rutiner och riktlinjer kopplat till processen. Detta gäller även 
arbetssättet vid befarade underskott. 


● Det saknas regler och riktlinjer för socialnämndens ekonomistyrning 
samt en spårbarhet till hur nämnden arbetat med ekonomistyrning  
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§ 68- fortsättning 
 


under året. 
● Socialnämnden har inte några fastställda eller dokumenterade 


fördelningsprinciper på nämndsnivå som tar hänsyn till 
verksamheternas förutsättningar. 


● Vad gäller roll- och ansvarsfördelning visar granskningen att det finns 
ett behov av att tydliggöra roller och ansvar mellan nämnd och 
förvaltning. Det är väsentligt att socialnämnden säkerställer att 
nödvändiga beslut kopplat till det ekonomiska läget fattas på rätt nivå 
och att socialnämnden tar sitt ansvar inom ramen för rapporteringen 
till kommunstyrelsen. 


● Nämndens prognossäkerhet bedöms inte ha varit tillräcklig under året. 
● Nämnden har inte haft en tillräcklig rapportering av ekonomin under 


året med hänsyn till den ekonomiska utvecklingen. Detta ser vi som ett 
väsentligt utvecklingsområde för att nämnden ska kunna fatta 
nödvändiga beslut för att nå en ekonomi i balans. 


● Nämnden har inte vidtagit tillräckliga åtgärder för att åstadkomma en 
ekonomi i balans. Det saknas spårbarhet avseende nämndens 
eventuella åtgärder med anledning av inriktningsbeslutet/uppdraget i 
mål- och budget att ta fram en åtgärdsplan. Nämnden har heller inte 
verkställt sitt egna beslut om att ta fram en åtgärdsplan som sedan ska 
överlämnas till kommunstyrelsen. En sådan åtgärdsplan har inte 
upprättats eller överlämnats. 


 
 Efter genomförd granskning lämnar vi följande rekommendationer: 
  
 Kommunstyrelsen 
 


● Säkerställ att det nya arbetssättet med beredning av underlag till 
strategiska beredningsdagar dokumenteras samt implementeras i 
organisation. 


● Säkerställ att arbetssättet vid befarade underskott dokumenteras och 
sker på ett likvärdigt sätt i organisationen. Exempelvis genom att ta 
fram gemensamma riktlinjer. 


● Tydliggör fördelningsprinciperna, kommunövergripande, och 
kommunicera dessa med nämnderna. 


 
 Socialnämnden 
 


- Ta fram och besluta om tydliga fördelningsprinciper för att skapa 
förutsättningar att utvärdera verksamheterna. Principerna bör omfatta 
budgeterade volymer, snittpris eller liknande som är styrande i hur  
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§ 68- fortsättning 
 


nämndens budget fördelas till olika verksamheter, enheter etc. En 
sådan resursfördelning möjliggör en jämförelse inom nämndernas 
verksamheter och en mera fördjupad analys av avvikelse (kopplad till 
volym och effektivitet). 


- Utveckla arbetet med ekonomiska prognoser till att omfatta vilka 
antagen de bygger på samt säkerställa att information framkommer i 
rapporteringen kring orsakerna till avvikelser i lämnade prognoser. 


- Säkerställ att hela nämnden löpande erhåller information om 
nämndens ekonomi. 


- Snarast ta fram en sammanhållen åtgärdsplan som tydligt beskriver 
beslutade åtgärder för en ekonomi i balans. En sådan plan bör tydligt 
ange vilken effekt dessa åtgärder beräknas få på nämndens totala 
underskott, på kort respektive längre sikt. Den förväntade effekten kan 
med fördel delas in i delmål som kan mätas för att underlätta 
uppföljning. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 66. 
Revisionsrapport daterad 2025-04-10. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår, som tillägg till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut, att kommunstyrelsen uppmanar socialnämnden att se över sina 
ekonomiska rutiner enligt revisorernas synpunkter. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Socialnämnden 
Kommunchef Lars Eriksson 
Ekonomichef Axel Landström 
Socialchef Thomas Bäckman 
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 § 69 Dnr 2025:623 
 


Förslag till utveckling av detaljplan för biltestverksamhet 
 


Kommunstyrelsen beslutar  
 
att ställa sig positiv till en detaljplaneläggning och att utreda det vidare. 


   
Ärendet 


 
Biltestnäringen är i utveckling mot elektrifiering, vilket innebär att 
verksamheterna blir allt mindre störande för omgivningen. I linje med 
förarbetet till Jokkmokks kommuns nya översiktsplan finns möjlighet att 
säkra och stärka kommunens roll inom testsektorn genom att utveckla nya 
och för verksamheten nödvändiga etableringsytor. 
 
Sveriges inträde i NATO innebär att Volvo påverkas genom att de idag 
verkar inom försvarets markområden i Jokkmokk. Det är troligt att 
testverksamheten behöver nya platser där verksamheten kan bedrivas 
långsiktigt. För att säkra testverksamheten i Jokkmokk behöver nya 
markområden utredas. 
 
Biltestverksamheten är idag en viktig del av Jokkmokks näringsliv: 
 
• Den genererar årligen över 3000 gästnätter på hotell och boenden i 


kommunen. 
• Skapar arbetstillfällen genom behov av banunderhåll, logistik och 


sidoentreprenörer som däckföretag och serviceverksamheter. 
• Ger betydande kringeffekter för den lokala handeln, såsom ökad 


försäljning i butiker, restauranger och annan service. 
 
En fortsatt och utökad satsning på biltestnäringen stärker därmed 
Jokkmokks ekonomi, sysselsättning och samhällsservice, särskilt under 
vinterhalvåret när många andra näringsgrenar har lågsäsong. 


 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att ge i uppdrag att inleda en dialog med markägare att säkra en 
överenskommelse för rådighet i markfrågor innan detaljplan inleds. 
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§ 69- fortsättning 
 
Att besluta att ansöka om 1 miljon kronor i bygdemedel för att finansiera 
framtagandet av en detaljplan för biltestverksamhet. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 69. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2025-04-28. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår att kommunstyrelsen ställer sig positiv till en 
detaljplaneläggning och att utreda det vidare. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Lars Eriksson 
Utvecklingschef Helene Lowall 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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§ 70 Dnr 2025:402 
 


Bygdemedelsansökan- Ájtte Svenskt fjäll- och samemuseum, 
utveckling av museiparken 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avskriva ärendet med den information som inkommit från länsstyrelsen. 
____________ 
 
Ärendet 


 
En bygdemedelsansökan på 7 041 000 kr, fördelat på åren 2025-2027, har 
inkommit från Ájtte, Svenskt fjäll- och samemuseum. Medlen ska till 
utveckling av museiparken vid museet.  
 
Museiparken ska fungera som ett rekreationsområde där besökarna får 
fördjupad kunskap om det samiska kulturlandskapet, vegetationen i skog 
och fjäll, djurliv, berggrund, klimat och klimatförändringar. Genom att 
förmedla denna kunskap vill vi öka besökarnas förståelse för naturens 
sammanhang, landskapet runt oss och den starka koppling mellan samisk 
kultur och natur. Målet är att skapa en fristående introduktion till museets 
basutställning, som i nästa steg anpassas för att knyta ihop berättelsen på 
ett enhetligt sätt. 
 
Länsstyrelsen har meddelat att Ájtte har dragit tillbaka sin ansökan och har 
därmed avskrivit ansökan från vidare handläggning. 


 
Ärendets beredning  


 
Beslut från länsstyrelsen inkommen 2025-05-27. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 72. 
Bygdemedelsansökan från Ájtte inkommen 2025-03-25. 
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 § 71 Dnr 2025:625  
      


Utökad finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra 
näringslivstjänster 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anvisa 400 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov för 
köp av extra näringslivstjänster 2025, samt 
 
att inför 2026 och framåt räkna in det i den ordinarie finansieringen för 
Strukturum. 


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har lyft frågan om extra 
finansiering 2025 till Strukturum för köp av extra näringslivstjänster. 
 
Strukturum har sen augusti 2024 handlagt ärenden och tagit på sig uppdrag 
som i vanliga fall hade hanterats av en utvecklingschef hos kommunen. Jag 
föreslår därför att vi tillstyrker en utbetalning på 400 000 kr till Strukturum 
för att täcka dessa kostnader mm. Och att det för 2026 räknas upp i den 
ordinarie finansieringen för Strukturum. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 73. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 


 
 
  
 
 
 
 Kopia till 
 Vattenfall AB 
 Sparbanken Nord  
 Företagarna i Jokkmokk 
 Strukturum AB 
 Ekonomifunktionen 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 72 Dnr 2025:371 


Ansökan från Destination Jokkmokk ek förening om 
medfinansiering av projektet Involve 


 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att avslå ansökan om medfinansiering. 


 ____________ 
 
Reservationer 
 
Henrik Blind (MP) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Destination Jokkmokks Ekonomiska Förening ansöker om medfinansiering 
till projekt om 250 000 kronor för att som de i sin ansökan beskriver, 
inventera utveckla och föreslå nya affärsmodeller för långsiktigt hållbar 
finansiering av destinationsarbetet. Projektet ska bidra till att utveckla och 
stärka det lokala besöksnäringssystemet, testa nya former för inkludering 
samt bygga förståelse och förankring kring platsmarknadsfrågorna. Region 
Norrbotten har beviljat 799 999 kronor.  
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett ärendet. 
 
Jokkmokks kommun ser positivt på initiativ som stärker besöksnäringen 
och främjar en hållbar utveckling av platsens attraktionskraft. Kommunen 
arbetar redan idag aktivt med besöksrelaterade frågor genom en rad olika 
verksamheter. Totalt investerar Jokkmokks kommun årligen omkring 4,5 
miljoner kronor i besöksnäringsrelaterade insatser såsom Jokkmokks 
marknad, turistbyråverksamheten inom informationscentrum, 
kommunikationsplattformen Jokkmokk.se, Ájtte – Svenskt Fjäll- och 
Samemuseum, Lapponiaporten och Nordenskiöldsloppet. Utöver dessa 
tillkommer satsningar på Arctic Camp Jokkmokk, kommunikation, 
parkarbete samt kultur- och friluftsverksamheter som direkt eller indirekt 
stärker platsens attraktionskraft.  
 
Kommunstyrelsen och förvaltningen deltar även löpande i dialog med 
näringslivet och besöksnäringen om dess framtida utveckling. Dessa 
samtal är viktiga och behöver fortsatt bedrivas och fördjupas för att på 
bästa sätt möta både lokala behov och övergripande strategiska mål.  
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§ 72- fortsättning 
 
Efter en samlad bedömning av ansökan konstaterar Kommunstyrelsen att 
projektet i huvudsak är processinriktat och förberedande till sin karaktär, 
med begränsad konkret implementering inom projektperioden. Det finns 
också en relativt hög osäkerhet kring vilka långsiktiga resultat och effekter  
som kan säkerställas. Mot bakgrund av kommunens totala ekonomiska 
läge och de betydande satsningar som redan görs inom besöksnäringen, 
bedöms ett ytterligare åtagande i form av kommunal medfinansiering för 
detta projekt inte vara en prioriterad eller ändamålsenlig 
resursanvändning i nuläget.  
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att avslå ansökan om medfinansiering. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 74. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2025-04-14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Destination Jokkmokk Ek förening 
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 § 73 Dnr 2024:1077 
       


Förfrågan från Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening om 
verksamhetsbidrag för skötsel av föreningens anläggningar 
efter Pärlälven 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bevilja Jokkmokks Jakt- och Fiskevårdsförening ett årligt 
verksamhetsutvecklingsbidrag om 100 000 kr för åren 2025-2026, 
 
att bidraget syftar till att möjliggöra fortsatt drift och utveckling av 
föreningens anläggningar och service kopplat till friluftsliv, inklusive 
underhåll och skötsel,  
 
att ekonomiska medel överlämnas från kommunstyrelsen, samhälls- och 
infrastrukturfunktionen,  till kultur och fritidsnämnden, samt 
 
att uppdra till budgetberedningen att i dialog med Jokkmokks Jakt & 
Fiskevårdsförening ser över den framtida finansieringen från 2026 och 
framåt. 


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Jokkmokks Jakt och Fiskevårdsförening har inkommit med en förfrågan om 
ekonomiskt stöd för sophämtning efter Pärleälven inom Jokkmokks 
kommun. Föreningen ansvarar för stuganläggningar och bedriver 
verksamhet såsom uthyrning av stugor samt försäljning av fiskekort. De har 
även tidigare mottagit bygdemedel för att rusta upp sina anläggningar. 
 
Avtalet mellan Jokkmokks kommun och Jokkmokks Jakt och Fiske som 
löpte fram till 2023-12-31 stipulerar att föreningen efter avtalets slut skulle 
stå för alla kostnader relaterade till anläggningarna på Laxholmen, inklusive 
sophantering. Kommunfullmäktige beslutade 2019 att kommunen inte 
skulle ha några ytterligare kostnader efter detta datum. Föreningens nya 
begäran om bidrag för sophämtning står därmed i strid med detta beslut. 
För tillfället betalas 10 000 kr i månaden ut löpande för sophanteringen 
men utan avtal och beslut. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
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 § 73- fortsättning 
 
Att avslå begäran om bidrag för sophämtning med hänvisning till tidigare 
avtal och beslut som stipulerar att kommunen inte ska bära kostnader för 
Laxholmen efter 2023. 
 
Att överlämna ärendet till fritidsnämnden för fortsatt hantering, om 
föreningen vill framföra en begäran om föreningsstöd enligt de riktlinjer 
som gäller för sådana ansökningar. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2024-09-30, § 
112, att uppdra till kommunstyrelsens ordförande, kommunchefen och 
chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  


  Fiskevårdsförening diskutera en lösning för sophämtningen efter Pärlälven  
till kommunstyrelsens möte. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2024-10-21, § 33, att avvakta med ärendet 
tills överläggningarna med Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening är färdiga. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskottet beslutade 2025-03-24, § 
34: 
 
Att uppdra till kommunstyrelsens ordförande och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att med Jokkmokks Jakt &  
Fiskevårdsförening diskutera en 3- årig lösning för ett skötselavtal efter 
Pärlälven.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att bevilja Jokkmokks Jakt- och Fiskevårdsförening ett årligt 
verksamhetsutvecklingsbidrag om 100 000 kr för åren 2025 och 2026. 
 
Att bidraget syftar till att möjliggöra fortsatt drift och utveckling av 
föreningens anläggningar och service kopplat till friluftsliv, inklusive 
underhåll och skötsel. 
 
Att ekonomiska medel överlämnas från samhälls- och 
infrastrukturfunktionen till kultur och fritidsnämnden för hantering inom 
ramen för kommunens föreningsstöd. 
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§ 73- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-04-25, § 56. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2025-04-14. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-03-24, § 34. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 123. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-09-30, § 112. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-09-17.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Jokkmokks Jakt & Fiskevårdsförening 
Kultur- och fritidsnämnden 
Ekonomifunktionen 
Ekonomichef Axel Landström 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 74                  Dnr 2025:280 
 
Avgift för telefonservice inom socialtjänsten 


 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr 
______________________ 
 


 Ärendet 
 


Inom nuvarande hemtjänstverksamhet sker de allra flesta hembesöken 
fysiskt. I vissa fall innebär de fysiska besöken långa resor för personalen. 
Exempelvis kan en resa till Kvikkjokk medföra en restid på cirka 2 timmar 
tur och retur, vilket leder till höga personalkostnader samt ineffektiv 
användning av resurser. En resa av sådan omfattning kan uppskattas kosta 
cirka 1000 kr per tillfälle. 


 
För vissa brukare skulle ett telefonsamtal kunna ersätta ett fysiskt besök, 
exempelvis för att påminna om att ta läkemedel. Ett sådant samtal skulle ta 
maximalt tio minuter och medföra en betydligt lägre personalkostnad, 
uppskattningsvis omkring 50-100 kr per tillfälle. En brukare har redan idag 
telefonsamtal istället för fysiskt besök, men får betala samma pris som ett 
fysiskt besök om 332 kr/tim i avgift. Fem timmars samtal per månad ger en 
avgift på ca 1 600 kr. 
 
Socialnämnden beslutade 2025-03-18, § 29, föreslå kommunfullmäktige 
besluta: 
 
Att införa en telefonservice som en godkänd insats inom hemtjänsten och 
fastställa denna insats till en månadsavgift på 250 kr. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 75. 
Socialnämndens beslut 2025-03-18, § 29. 
Tjänsteskrivelse från tf. socialchef Pernilla Neumann daterad 2025-02-27. 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 







                                                                                                                            Sida 35 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 75 Dnr 2025:614 
 


Avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskola och enskild pedagogisk omsorg 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att besluta om avgift för ansökan om godkännande och rätt till bidrag för 
fristående förskolan och enskild pedagogisk omsorg enligt följande:  
 
• Avgift 25 000 kr avser: 


ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 


• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 


att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
____________ 


  
Ärendet 
 
Den som vill starta fristående förskola eller enskild pedagogisk omsorg ska 
ansöka om ett godkännande hos kommunen där verksamheten ska 
bedrivas. Godkännande ges av Barn- och utbildningsnämnden. En 
förutsättning för godkännande och ekonomiskt bidrag är att gällande 
lagstiftning följs och att aktuella villkor tillämpas. 
 
Barn- och utbildningsnämnden ska ge ett godkännande om verksamheten 
uppfyller de krav på kvalitet och säkerhet som ställs på motsvarande 
offentlig verksamhet. Bidrag fördelas på lika villkor som kommunen 
tillämpar vid fördelning av resurser till den egna förskoleverksamheten. 
 
Enligt skollagen 2 kap, 5 d § får den kommun som handlägger ärenden om 
godkännande av en enskild huvudman ta ut en avgift för ansökan om 
godkännande.  
 
Barn- och utbildningsnämnden beslutade 2025-05-08, § 32: 







                                                                                                                            Sida 36 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 75- fortsättning 
 
att föreslå Kommunfullmäktige att besluta om avgift för ansökan om 
godkännande och rätt till bidrag för fristående förskolan och enskild 
pedagogisk omsorg enligt följande:  
 
• Avgift 25 000 kr avser: 


ansökan om nyetablering 
ansökan om ägarbyte 
 


• Avgift 15 000 kr avser: 
utökning med antal platser som överskrider max antal platser 
enligt befintligt godkännande 
utökning av ytterligare verksamhet vid enhet/enheter utöver 
befintligt godkännande 
 


att avgiften skall betalas innan handläggningen påbörjas. 
 
 Ärendets beredning 
  


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 76. 
 Barn- och utbildningsnämndens beslut 2025-05-08, § 32. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 76 Dnr 2025:116  
 


Revidering av regelverket för subventionerad 
körkortsutbildning 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att elever som fyller 20 år under studietiden får ta del av subventionerad 
körkortsutbildning som är påbörjad. 


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


I regelverket för subventionerade körkortsutbildning (dnr 2015:116) som 
Jokkmokks kommun tillhandahåller för unga bosatt- och folkbokförda i 
Jokkmokks kommun, samt för de som är folkbokförda i Jokkmokks 
kommun men som går linje inom Lapplands gymnasium har det 
framkommit att det saknas ett tillägg för specifika omständigheter. Det 
handlar om elever som påbörjar sin gymnasieutbildning senare eller 
behöver gå fyra år på gymnasiet av olika anledningar. Det betyder att några 
elever kan hinna fylla 20 år under tiden de håller på med 
körkortsutbildningen. Enligt reglerna omfattas subventionerad 
körkortsutbildning, dem som är under 20 år. Det behöver därför förtydligas 
att dessa elever har möjlighet att ta del av subventionerad 
körkortsutbildning även om de hinner fylla 20 år. I övrigt gäller reglerna 
som vanligt. 
 
Utredare Marietta Wennberg föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att elever som fyller 20 år under studietiden får ta del av subventionerad 
körkortsutbildning som är påbörjad. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 78. 
Tjänsteskrivelse från utredare Marietta Wennberg daterad 2025-04-15. 
 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Wennberg 
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 § 77 Dnr 2025:498 
 
Förslag till utredning av kommunens tjänsteorganisation 
 
Kommunstyrelsen beslutar 


 
att initiativärendet ska vara besvarat då ett arbete redan pågår i enlighet 
med kommunchefens yttrande. 


 ____________ 
  
 Ärendet 
   


Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) har lyft ett ärende om en utredning 
av kommunens tjänsteorganisation. 
 
Vi socialdemokrater är mycket bekymrade över den ekonomiska 
situationen i Jokkmokks kommun. Kommunen står inför en allvarlig 
ekonomisk kris, där alla reserver är tömda och vi går back år efter år. För att 
hantera denna situation har nedskärningar gjorts inom våra 
kärnverksamheter. Samtidigt fortsätter kommunen att spendera betydande 
summor på anlitade konsulter, tjänstetillsättningar på chefs- och 
administrationsnivå samt avgångsvederlag till uppsagda chefer. Den 
nuvarande tjänsteorganisationen är inte anpassad efter det minskande 
invånarantalet, vilket leder till ineffektiv resursanvändning och ytterligare 
ekonomiska belastningar. Dessutom är kostnaderna för externa konsulter 
höga, vilket ytterligare belastar kommunens ekonomi och leder till att 
resurserna inte används optimalt för att möta invånarnas behov. 
 
Vårt mål med detta initiativärende är att skapa en hållbar och effektiv 
tjänsteorganisation som är anpassad efter Jokkmokks kommuns nuvarande 
och framtida behov. Vi vill säkerställa att kommunens resurser används på 
ett ansvarsfullt och effektivt sätt, vilket i sin tur förbättrar kvaliteten på de 
tjänster som erbjuds till invånarna. Genom att genomföra dessa åtgärder 
kan vi bygga en starkare och mer hållbar kommun som kan möta 
framtidens utmaningar. 
 
Vi socialdemokrater anser att det är hög tid för oss politiker att ta vårt 
ansvar och genomföra en grundlig översyn av tjänsteorganisationen. Detta 
innebär att vi aktivt engagerar oss i arbetet och skapar ett 
organisationsträd som tydligt reflekterar de faktiska behoven. För varje 
verksamhetsområde bör antalet anställda och deras roller justeras för att 
motsvara det faktiska behovet. 
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 § 77- fortsättning 
 
För att säkerställa en effektiv och ändamålsenlig resursanvändning bör vi: 
 
• Genomföra en detaljerad analys av varje verksamhetsområde för att 


identifiera det aktuella behovet av personal och resurser. Detta 
inkluderar att kartlägga antalet elever, patienter, brukare och andra 
relevanta faktorer som påverkar behovet av personal. 


• Fastställa riktlinjer för proportionell bemanning, där antalet anställda 
inom varje roll anpassas efter det faktiska behovet. Till exempel bör 
antalet lärare vara proportionellt till antalet elever, antalet rektorer till 
antalet lärare och antalet utvecklare och administratörer till storleken 
på verksamheten. Detta tillvägagångssätt bör tillämpas på alla 
verksamheter och avdelningar för att säkerställa att varje område har 
rätt mängd personal för att möta behoven utan att överbelasta 
budgeten. 


• Omstrukturera och effektivisera den nuvarande organisationen för att 
eliminera överflödiga tjänster och skapa en mer strömlinjeformad och 
kostnadseffektiv struktur. Detta kan innebära att slå samman vissa 
tjänster eller omfördela arbetsuppgifter för att maximera effektiviteten. 


• Införa rutiner för kontinuerlig uppföljning och utvärdering av 
tjänsteorganisationen för att säkerställa att den fortsätter att vara 
anpassad efter kommunens behov. Detta inkluderar regelbundna 
genomlysningar och justeringar baserade på förändringar i invånarantal 
och verksamhetsbehov. 
 


Vi behöver också minska beroendet av externa konsulter. Detta kan uppnås 
genom att erbjuda vidareutbildning och utvecklingsmöjligheter för befintlig 
personal, vilket minskar behovet av att anlita dyra externa konsulter. 
Genom att stärka den interna kompetensen säkerställer vi att kunskap och 
erfarenhet stannar inom kommunen. 
 
Det är även nödvändigt att anpassa antalet chefs- och administrativa 
tjänster efter det aktuella invånarantalet och kommunens ekonomiska 
situation. Detta kan vi åstadkomma genom att omstrukturera eller slå 
samman vissa tjänster för att minska antalet högre tjänster och därmed 
sänka kostnaderna. Genom att skapa en mer slimmad och effektiv 
ledningsstruktur kan vi bidra till bättre beslutsfattande och 
resursanvändning. 
 
Vi behöver även säkerställa att resurserna främst används för att 
upprätthålla och förbättra kärnverksamheterna, såsom utbildning och vård- 
och omsorgsboenden. Detta kan realiseras genom att omfördela budgeten  
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§ 77- fortsättning 
 
för att prioritera dessa områden och säkerställa att de får tillräckliga 
resurser för att fungera effektivt. Genom att fokusera på 
kärnverksamheterna kan vi säkerställa att invånarna får den service och det 
stöd de behöver. 
 
Vi föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att anlita en extern konsult för att göra en grundlig genomgång av vår 
tjänsteorganisation för att identifiera ineffektiv resursanvändning och 
föreslå åtgärder för att skapa en hållbar och effektiv struktur som är 
anpassad efter Jokkmokks kommuns nuvarande och framtida behov. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2025-04-07, § 55, att uppdra till 
kommunchefen att utreda förslaget. 
 
Kommunchef Lars Eriksson har berett förslaget. 
 
Initiativärendet föreslår att Jokkmokks kommun ska genomföra en 
genomlysning av sin tjänsteorganisation, med syfte att minska kostnader, 
reducera antalet chefer och administrativ personal, samt anpassa 
organisationen till den demografiska och ekonomiska verkligheten.  
 
Förslagsställarna föreslår bland annat att en extern konsult ska anlitas för 
uppdraget.  
 
Förvaltningen delar initiativtagarnas ambition om att resurser ska användas 
så effektivt som möjligt och att kärnverksamheterna ska prioriteras. 
Bedömningen är dock att initiativets intentioner redan hanteras inom 
ramen för ett pågående och långsiktigt förändringsarbete i kommunen.   
 
Kommunchef Lars Eriksson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att initiativärendet ska vara besvarat. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 80. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2025-04-15. 
Kommunstyrelsens beslut 2025-04-07, § 55. 
Skrivelse från Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) inkommen 2025-04-
07. 
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 § 78 Dnr 2025:92 
 


Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 


 
 Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
 kommunfullmäktige besluta 
 


att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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 § 78- fortsättning 
 


Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 


Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2025-05-19, § 83. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2025-05-
02. 
Redogörelse medborgarförslag och motioner under beredning våren 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 


 
 







                                                                                                                            Sida 43 av 47  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2025-06-02 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 79 Dnr 2023:98 
 


Val av ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att ånyo bordlägga ärendet. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Kommunstyrelsen har att utse en ny ledamot i minoritetsspråksgruppen 
efter Catharina Thuresdotter (S) som avsagt sig sin plats. 
Minoritetsspråksgruppen är kommunens samrådsgrupp i arbetet med 
nationella minoriteter. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens beslut 2025-02-10, § 28. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-12-02, § 159. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-10-21, § 131. 
Kommunstyrelsens beslut 2024-09-16, § 114. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsen 
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§ 80 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
 
1.09 Beslut om yttrande av större betydelse till myndighet som inte ska beslutas av annan 


 
Beslut 2025-05-19, § 77, Beslut om att avslå ansökan från socialnämnden om tillfälligt 
utökad arvode till ordförande 
 
2.12 Beslut om lönerevision och generellt löneutrymme samt riktlinjer för lönesättning och 
andra förmåner 


 
Beslut 2025-05-26, § 86, Beslut om att avge yttrande på Remiss- Norrbotten 2024, 
Regional utvecklingsstrategi 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
 
4.17 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden  


 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Kablaområdet våren 2025, Jåhkågaska Tjiellde (dnr 
2025:493) 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet våren 2025, 
Sirges sameby (Dnr 2025:435) 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Henrik Blind 
 
1.12 Övrigt yttrande av betydelse som på grund av ärendets innehåll kan bedömas utan 
behandling i kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott  


 
Yttrande gällande bildande av naturreservatet Vuodnaáhpe (dnr 2025:431) 
 
Yttrande gällande bildande av naturreservatet Kurvusviken (dnr 2025:376) 


 
Ekonomichef Axel Landström 
 
3.07 Upplåning inom av fullmäktige fastställda ramar  


 
Beslut om nyupplåning hos Kommuninvest på 10 000 000 kr. 
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 § 81 


Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  


 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.     Från regeringen, klimat- och näringslivsdepartementet 


 - Beslut att ej pröva överklagan mot Jokkmokks kommuns beslut om           
tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet då 
klagande grundar sin användning av området på allemansrätt 


 
2.  Från lantmäteriet 


- Beslut om lulesamiska ortnamn i Gällivare och Jokkmokks 
kommuner 


 
3.     Från länsstyrelsen 


- Beslut om bygdemedel med 5 000 000 kr till näringslivsutveckling 
2025 
- Beslut om bygdemedel med 200 000 kr för till fiskevårdande 
åtgärder  
- Inspektionsprotokoll hos Lapplands överförmyndarnämnd daterat 
2025-04-23 


 
4.     Från Region Norrbotten 


 -  Patientnämndens rapport 2024 
 


5.  Från Sparbanken Nord 
 -  Beslut om finansiering på 150 000 kr per år 2025-2027 till 
Strukturum AB 
 


6.  Från Filmpool Nord AB 
 -  Årsredovisning och revisionsberättelse för 2025 
 


7.  Från Coompanion Norrbotten 
 -  Årsredovisning och revisionsberättelse för 2025 
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8.  Från barn- och utbildningsnämnden 
 -  Beslut 2025-04-01, § 24, gällande budgetarbetet 2026 


 
9.  Från kultur- och fritidsnämnden 


 -  Beslut 2025-03-31, § 43, tillstyrka bygdemedel med 65 000 kr till 
Jokkmokks Ridklubb 
 -  Beslut 2025-03-31, § 35, verksamhetsberättelse för 2024 
 -  Beslut 2025-03-31, § 14, tillstyrka bygdemedel med 75 552 kr till 
PRO Jokkmokk  
 -  Beslut 2025-03-31, § 13, tillstyrka bygdemedel med 151 225 kr till 
Vuollerims Ridklubb  


 
10. Från kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


 -  Beslut 2025-05-19, § 67, att återrapportering av arbetet gällande 
chefers förutsättningar utifrån tillhörande handlingsplan sker på HR-
chefens stående punkt om kompetensförsörjning på arbets- och 
tillväxtutskottets dagordning 


 
11. Från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman  


 -  Skrivelse till Vattenfalls VD gällande Strukturums framtida 
finansiering 


 
12. Från kommunchef Lars Eriksson  


 -  Kommunchefens rapport till kommunstyrelsen 2025-06-02 
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§ 82 
 


 Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 
  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 


____________  
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), vice ordförande Henrik 
Blind (MP) och kommunchef Lars Eriksson informerar om senaste tidens 
arbete.  
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